
Til GF 2021, Norges Benkskytterforbund 

Forslag 1, økning av kontingent hos NBSF 

Pr.d.d så bruker NBSF Spond for medlemskontingent med varierende resultat. Det har 
vært et stort ønske fra klubber og ikke minst styre i NBSF følgende:


Hver klubb må ha tilgang til sine medlemmer, dette lar seg ikke gjøre idag.

Under Skyttermessen på Hamar skal undertegnede og Frode i møte med Rubic som 
holder til i Hamar. Rubic er det NSF valgte. Dette vil nok medføre økte kostnader(?)

Kontingenten til NBSF har stått stille i 10år. Og det er ingen Evnt. stor økning.


Forslaget til styret er som følger:


Økning av forbundskontingent opp til kr: 300,- avhengig av tilbud fra Rubic.


For styret

Pål Erik Jensen



